
Verksamhetsberättelse 2023-2024. Utkast 2024 03 26 

1. Styrelsen har bestått av:  

Ordförande:  Lars Melén    (vald för 1 år) 

Sekreterare:  Hans Pernsjö (  ”     2 år) 

Kassör:  Tomas Larsson          (1 år kvar)  (med Pia Nordlöw som extern ekonomiresurs) 

             Ledamöter:  Jan Bergdahl   (vald för 2 å)r 

            Lars Gustavsson  (1 år kvar) 

             Suppleanter:  Kenth Engström (vald för 1 år) 

                                      Jörgen Brugge    (vald för 1 år) 

             Styrelsemöten har hållits vid 7 tillfällen 

2. Årsmöte hölls 23 nov på Café Wahlman. Protokoll bifogas. 

3. Allmänt om säsongen. 

Isen mättes första gången 30/ 11 -23. Det blev starten på en säsong med mycket växlande 

väderförhållanden som spelade oss spratt på alla möjliga vis. Tjockleken var som vanligt inget 

problem, mer än 40 cm, men ett tjockt snötäcke isolerade och vållade stöp. Det blev tungplogat med 

ömsom regn, ömsom snö och nästan omöjligt att få till varken god skridskois eller ett tjänligt skidspår. 

Periodvis erbjöds fina förhållanden på sjön, periodvis tvärtom. 

När det drog ihop sig till Brunnsjödag ställdes allt på sin spets: fredag kväll plogades den nya 

Brunnsjödagsarenan upp. På lördag regnade det hela dagen… 

Men, så- natt lö- sö bjöd på – 14 gr och hela den regnvåta sjön frös till! 

Söndagen blev perfekt och Brunnsjödagen kunde genomföras, succé! 

En vecka senare förekom vi en lång period med mildväder och avvecklade allt på sjön medan tid var. 

4. Plogning, plograpport. Se bilaga 

5. Skidspår. Genom beslut på årsmötet 2023 övertog BVV formellt ansvaret för skidspår 

från Vasaloppsklubben. Bengt Sahlström, med egen skoter, blev en välkommen stödresurs när det 

gällde att spåra även om de fina skiddagarna tyvärr blev lätt räknade. 

6. Brunnsjödagen. Se bilaga med utvärdering. 

7. Maskiner. Efter stöld av ”1:an” i april 2023 ersattes den genom nyinköp av ”3:an”, till 

största delen finansierad genom ersättning från Svedea. Dessutom renoverades ”2:ans” drivlina efter 

differentialhaveri. 

8. Skridskouthyrning. Den  blev tämligen liten pga de märkliga isförhållandena. 

9. Hemsida, Facebook. Hemsidan, föredömligt administrerad av Maria Pilawa, fyller sin 

funktion som vår formella kanal. Den av Tomas administrerade Facebooksidan är vårt stora 

kontaktfönster med 2 851 (!) följare. Tyvärr har Tomas tvingats radera och stänga av vissa oönskade 

inlägg/ skribenter, tråkigt men viktigt  extrajobb, bravo! 



10. Medlemsavgifter, dvs inbetalda stödavgifter med angivna mailadresser, har betalats av 

112 personer 

11. Anslagstavlor, flagga, vindstrut. Sponsorloggorna på tavlorna har chancerat och 

behöver gås igenom, uppdateras och förnyas. Kent har skänkt en vimpel som hissats på 

Brunnsjölidssidan. 

12. Sponsring. Färre inbetalningar har skett denna säsong, sannolikt pga den lägre 

besöksfrekvensen med anledning av förhållandena såväl på isen som i samhällsekonomin. Se bil . 

13. Bokslut. Bokföringen och bokslut har på styrelsens uppdrag utförts perfekt av Pia 

Nordlöw. Resultatet för året är negativt föranlett av högre utgifter än vanligt (maskininköp resp 

renovering av maskin, bygglovsavgift) samt lägre sponsorintäkter och färre stödavgifter. I kassan finns 

68 592,73 kr. 

14. Övrigt.  

Sparkar: Succén från ifjol har fortsatt. Ett 30-tal sparkar har efter genomgång ställts ut på sjön och 

använts flitigt.  

Förrådsfrågan: Förrådet på Brunnsjöliden kan vi fortfarande disponera tillsvidare. Som en framtida 

beredskap har en process för att bygga ett nytt förråd vid pumphuset på Västkusten påbörjats. BVV 

har där fått nyttjanderätt, strandskyddsdispens och bygglov för ett förråd. En byggrupp har skapats 

där Jörgen Brugge, Hans Pernsjö och Lars Melén ingår. 

Nyrekrytering av föreningsfunktionärer. Valberdningens roll. BVV:s kärntrupp består av seniorer. För 

en hållbar fortsatt verksamhet krävs en föryngring och breddning. För att få en sådan har styrelsen 

inlett ett löpande aktivt samarbete med Bosse Bergström i valberedningen. Mål och medel för detta 

har diskuterats. På Dagen deltog ett dussintal externa krafter med den äran vilket gjorde att flera i 

styrelsen inte behövde vara bundna till en viss uppgift utan kunde vara flexibla. Det gav mersmak och 

kan utvecklas ytterligare. Arbetet fortsätter. 


